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Izveštaj predsednika za period između dve Skupštine 2018-2019 
 
  Poštovano članstvo, uvaženi odgajivači ! 
  
   Ponovo je iza nas godina koju su obeležili lepe ali i ružne stvari , zapravo nešto kao što je i naša 
svakodnevnica. Atmosfera na samoj Skupštini je bila slika naše stvarnosti, gde lični sukobi, interesi i 
nesuglasice izlaze u prvi plan i nažalost potiskuju sve te rezultate koje marljivim radom i odricanjem ipak 
uspemo da ostvarimo. U prilog tome svedoči  i dopis  SO koji je ubrzo usledio, u kojem se otvoreno pretilo 
sudskim postupkom ukoliko se ne održi Vanredna Skupština SOF, osnovni razlog ovom zahtevu je bio 
kforum na Skupštini.Detaljnom analizom Statuta i uz konsultaciju sa pravnicima UO je doneo odluku da 
zakaže predmetnu Vanrednu Skupštinu , koji je u Carskom gradu Kruševcu, dana 14.10.2018 okupio rekordni 
broj delegata iz cele Srbije te se na istom zapravo potvrdile odluke sa redovne Skupštine. Impozantan broj 
prisutnih i jasna podrška, dala je legitimitet rukovodstvu SOF a  za dalji rad, a sudijskoj organizaciju 
obavezala  da svoj rad usklade sa normativnim aktima.  
   Broj takmičenja i izložbi je u blagom porastu, sve to zahvaljujući udruženjima koji u ovim teškim 
vremenima uz velike napore uspevaju da ovaj naš hobi kako tako zadrža na zadovoljavajućem nivou, za šta 
svi treba da smo im zahvalni.  
   Jedan od značajnijih manifestacija bilo je Državno takmičenje za štigliće i bastarde pesme u Bačkoj Palanci 
u organizaciji društva „Golub“  gde pored edukativnog sadržaja prisutni su imali prilike da uživaju u divnom 
ambijentu uz odlične ptice. Izložbe i takmičenja održavale su se u Beogradu , Despotovcu, S.Mitrovici , 
Jagodini, Leskovcu, Nišu, Velikom Gradištu, Subotici, Somboru, Kragujevcu i kao kruna u Kruševcu gde je 
organizovan 60. Ornitološki šampionat Srbije. Prvi državni šampionat organizovan u Kruševcu realizovala su 
zajedno tri Kruševačka društva : Bagdala , Kruševac i Zlatno Pero , bio je to pravi primer čemu zapravo služi 
ovaj naš hobi a to je druženje i drugarstvo među odgajivačima ptica. 
   U međuvremenu rukovodstvo SOF-a rešavalo je svoje svakodnevne obaveze, distribuirani su prstenovi , 
spremalo se na svetski šampionat . Nažalost i pored svih napora koje smo preduzeli po pitanju odlaska sa 
pticama u Zwolle, odlukom ministarstva poljoprivrede Holandije da se zabrani učešće na izložbi  svim 
vanevropskim državama , sve je postalo uzaludno. Naravno nama je u ovom trenutku najvažnija, sudbina 
Slavujara pa smo preduzeli neophodne korake kako bi obezbedili makar prisustvo u daljem procesu 
priznavanja, a zahvaljujući  kolegama iz Rumunije koji su prijavili neophodan broj ptica proces priznavanja 
je nastavljen a uz dogovor sa gosp. Jorisom i predsednikom Ramoom i pored toga što nismo mogli imati ptice 
u Zwolleu dogovoreno je prisustvo našeg predstavnika. Branislav Karajović koji je od strane Skupštine SOF 
a ovlašćen da zastupa SOF u procesu priznavanja Slavujara bio je planiran za odlazak , ali nažalost zbog 
porodičnih problema nije bio u prilici da odputuje, pa po odluci slavujardžija odputovao je Radmilo 
Desivojević sa još dvojicom svojih prijatelja.Radmilo je uspešno odradio ocenjivanje ali nažalost nije ostao 
na planiranoj prezentaciji Slavujara što je bio deo planiranih aktivnosti našeg predstavnika.  
  Iako nažalost bez ptica put ka Zwoleu uputila se ekipa SOF-a kako bi predstavila Srbiju i Srpsko ptičarstvo 
na ovoj najznačajnijoj svetskoj  ptičarskoj manifestaciji. Štand SOF-a i ovaj put je bila baza svih prisutnih 
ptičara sa celog exyu prostora a i mnogi drugi su sa velikim zadovoljstvom posećivali naš štand i ubeđen sam, 
da sa izuzetno pozitivnim utiscima napuštali istu. I ovaj put smo imali nakoliko sponzora koji su nam 
pomogli a to su Masterplast, Pionir, Zlatiborac,mesara Vujević, Roloplast Mošić i drugi kojima se 
zahvaljujem na pomoći , isto veliku zahvalnost dugujem i članovima  ekipe SOF a koji ne štedeći ni vreme ni 
novac na vrlo častan način prezentovali  našu državu i naš SOF. 
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Za vreme održavanja svetskog šampionata u Zwolleu je održan i kongres OMJ odnosno COM a, ovaj put je 
bila izborna Skupština gde se birao predsednik i potpredsednik COM a, a za ostala upražnjena mesta bilo je 
samo po jedan kandidat pa se o istima i nije glasalo. Za predsednika COMa se kandidovao italijan Antonio 
Sposito i Karlos Ramoa iz portugalije , Ramoa je sa  30 /12 dobio podršku delegata za naredni mandat . Za 
mesto potpredsednika SOF je kandidovao Slobodana Kulića , bilo je još dva kandidata  Albert Zommer iz 
Holandije i Alberto Rubens iz Izraela , u drugi krug ušli su Kulić i Zommer,koji je sa 25/16 ( jedan nevažeći ) 
izabran na mesto potpredsednika COMa u narednom mandatu.  
 

   Nažalost  proteklu godinu obeležile su razne afere koje dolaze od ljudi koji ovaj hobi ne doživljavaju kao 
razonodu već kao prostor gde se na sve načine želi ostva neka lična slava, nadmoć, dominacija  nad 
drugarima i kolegama, a za ostvarivanje tih ciljeva se zapravo ne biraju sredstva, ova pojava je nešto sasvim 
novo u našem hobiju bar za mene koji eto blizu 30 godina sa manje više intenziteta učesvujem u istom, pa 
smo zapravo i zatečeni ovakvim ponašanjem pojedinaca. 
  Ova situacija doprinela je i tome da se međuljudski odnosi naruše, da su razne prijave svakodnevna pojava, 
što je na kraju  rezultiralo i ostavkom člana UO gosp. Slobodana Ivića. 
 
  Predpostavljam  da je razlog ovakvog ponašanja gde cilj opravdava sredstva  taj,  što je u SOF-u izborna 
godina pa se pokušava na sve načine, da se skrene pažnja sa ostvarenih rezultatima aktuelnog  rukovodstva a 
iskreno se nadam da posle formiranja novog rukovodstva stvari  vratiti u normalan kolosek, prvenstveno u 
inetresu Srpskog ptičarstva i SOF-a .   
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